
Mariola Gawlowska
Radna Rady Miasta
Woclawek

Woclawek 03.03.2020

Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Woclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Woclawka o naprawg jezdni na moscie stalowym im. Marszalka

Edwarda Rydza-Smiglego . Trzebausun4i wszelkie ubytki w drodze

zwlaszcza w czgsci zachodniej, kt6re zagrahai4 bezpieczefstwu

uzytkownikom drogi na mo6cie.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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